
Številka: 9001-2/2022 

Datum: 1.6.2022 

OBČINSKEMU SVETU OBČINE BREŽICE 

Zadeva: Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

Po 22. redni seji Občinskega sveta Občine Brežice, ki je bila 20.4.2022 je bila podana naslednja 

pobuda:  

1. občinski svetnik, Peter Dirnbek je podal pobudo:

»Ne zdi se mi posrečeno, da ne moremo glasovati »vzdržan«. Preverite, če je to v skladu s 

poslovnikom. Eno je, če ne glasuješ, če nisi v dvorani, drugo pa je, da glasuješ »vzdržan«. Celi 

čas je vidno in se da malo kalkulirati kakšen bo izid. Na prejšnjih glasovalnih napravah smo 

imeli varianto, da smo se morali izreči »za«, »proti« ali »vzdržan«. Prosim, da to preverite.« 

Odgovor: 

Zakon o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 27/08 - odl. 

US, 76/08, 79/09, 51/10, 84/10 - odl. US, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 76/16 - odl. US, 11/18 

- ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A, 80/20 – ZIUOOPE) v prvem odstavku 35. člena 

določa, da občinski svet sprejema odločitve na svoji seji z večino opredeljenih glasov navzočih 

članov. Na podlagi navedenega Poslovnik Občinskega sveta Občine Brežice (Uradni list RS, št. 

100/21) v četrtem odstavku 56. člena določa, da predsedujoči pozove člane sveta k glasovanju, 

tako da se opredelijo »ZA« ali »PROTI« predlagani odločitvi. Drugi odstavek 57. člena pa 

določa, da se pri ugotavljanju rezultata glasovanja upoštevajo samo ugotovljeni glasovi »ZA« ali 

»PROTI«.  

Pripravila:  

Jasmina Molan  

Višja svetovalka za pomoč pri vodenju kabineta 

Lavra Kreačič   Ivan Molan 

Vodja Kabineta župana  Župan občine Brežice 

Seznaniti: 
- Naslovnik, 

- Arhiv, tu. 
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Številka: 9001-2/2022 
Datum:  15.6.2022 

Občinskemu svetu 

ZADEVA: Odgovori Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe na 
vprašanja in pobude članov občinskega sveta na 22. seji Občinskega sveta Občine Brežice, 
dne 21. 4. 2022  

Pobuda Martine Živič, glede enotne oglaševalske table oz. enotni oglaševalski prostori:  

Dajem pobudo, da se po celotni občini, tako po mestu, kot vseh krajevnih skupnosti postavijo enotne 

oglaševalske table oz. enotni oglaševalski prostori  za fizično plakatiranje  in obveščanje. Prav tako 

naj se razmišlja o interaktivnih oglasih, kjer bi se oglasi, obvestila predvajala v digitalizirani obliki.  

Naj bo tudi razvoj Brežic digitalen in zelen. 

Odgovor: Hvala za vašo pobudo. Občina se zaveda problematike in je med drugim h temu pristopila 

z elaboratom za mesta postavitve različnih vrst oglaševalnih objektov na območju večjih naseljih z 

uličnim sistemom v naši občini, in sicer v Brežicah, Dobovi in Čatežu ob Savi ter s katalogom urbane 

mestne opreme, ki obravnava tudi poenotenje oglaševalnih teles na območju naše občine. Strinjamo 

se tudi s predlogom po interaktivnih in digitaliziranih oglasih. Obveščamo vas tudi, da s strani 

privatnega sektorja pisnih predlogov ali vlog v smeri digitalizacije oziroma postavitve digitaliziranih 

panojev nismo prejeli.  

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 

Vprašanje Dr. Stanke Preskar, glede pločnika v Globokem: Urek - smer Bojno:  

Prosim za pojasnilo glede začetka del pločnika v Globokem: Urek - smer Bojno. 

Odgovor: V dogovoru s prebivalci naselja ob predmetni cesti se je v začetku leta izvedla parcelacija 

zemljišč po projektni dokumentaciji. Velika večina lastnikov zemljišč se je s predlaganim potekom in 

posegom po njihovih zemljiščih strinjala, vendar se je za del projekta (od državne ceste do trgovine 

»Nataša«) po terenskem ogledu z lastniki zemljišč dogovorilo za preprojektiranje dokumentacije. 

Dokumentacija bo dokončana do konca meseca junija. Se je pa v vmesnem času izvedla cenitev 

stavbnih zemljišč in bi se morala izvesti oz. se izvaja tudi cenitev kmetijskih zemljišč. Pripravljajo se 

pogodbe za odkupe zemljišč. 

Pripravil: Blaž Lipej, višji svetovalec 

Pobuda Petra Dirnbeka, glede oglaševanja: 
Včeraj sem bil na ulici z vašo kandidatko za poslanko. Med pogovorom sva prišla spet do odloka o 

oglaševanju v času volitev. Patricia je rekla, da se boji, da ni politične volje, da bi se zadeva enkrat 

uredila. Sam že drugi mandat sedim v občinskem svetu, kjer je bilo že večkrat pozvano, da se 

oglaševanje uredi . Imamo odlok, a ga nihče ne upošteva in takšno stanje je grdo, neekološko, 

drago. Apeliram, da se pripravi strategija o oglaševanju ter da naj bodo to zadnje volitve, da imamo 
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takšno »sračje gnezdo« z oglaševanjem po občini . To je v naši domeni in je le stvar odločitve. Ni 

potrebe, da so stvari takšne kot so. Odloki, ki so, se ne spoštujejo. V odloku eksplicitno piše, da se 

ne sme postavljati v parku, pa se postavlja v parku, piše, da se sme kršiti vedute mesta. Lepo mesto 

imamo in res je grdo kako vse skupaj to izgleda. Predlagam, da se ta zadeva pripravi in da preden 

zaključimo ta mandat te stvari uredimo. 

Odgovor:  Občina Brežice s pripravo večjih elaboratov, ki bodo podlaga za prilagoditev obstoječega 

odloka o oglaševanju v naši občini pristopa k reševanju problematičnega oziroma neustreznega 

oglaševanja. Kar se tiče oglaševanja v času volitev, pa to skladno z zakonodajo na področju Občine 

Brežice ureja Sklep o določitvi pogojev in plakatnih mest v Občini Brežice ob izvedbi volitev in 

referendumov, za kar zaenkrat ni bilo pisnih pobud za spremembo. V zvezi s plakatiranjem za 

potrebe volitev je v prostoru opaziti, da tisti, ki plakatirajo zelo različno skrbijo/vzdržujejo svoja 

plakatna mesta in jih tudi zelo različno pripravijo. V sklopu reševanja oglaševanja na splošno, bomo 

preučili tudi to problematiko. 

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 

Pobuda Katje Čanžar, glede plakatiranja: 

Glede na to, da se zdaj govori o zeleni transformaciji, okoljevarstvu, zelenem, se pridružujem Petru 

glede plakatiranja. Meni je naša občina najlepša, ampak na področju plakatiranja  pa je med 

slabšimi. Zadnje dni sem dosti potovala po Sloveniji in zdi se  mi nujno, da se digitaliziramo tudi na 

tem področju. Razmišljala sem o rednem obveščanju ljudi. Mogoče gre za razmislek glede velikega 

digitalnega ekrana na vpadnici iz kranjske smeri občine in enega na vpadnici severnega dela občine, 

kjer bi lahko vsi javni zavodi in društva obveščali o dogodkih, ki se načrtujejo. Tako bi črtali plakate s 

katerimi onesnažujemo okolje. Določiti bi bilo potrebno tudi številko dovoljenih plakatnih mest ob 

obvoznici. Ne samo za domačine, tudi za turiste to ni lepa dobrodošlica. 

Odgovor:  Odgovor na to temo je podan že pri podobnih vprašanjih ga. Martine Živič in g. Petra 

Dirnbeka. 

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 

Pobuda Katje Čanžar, glede parkiranja v centru: 

Parkiranje v centru  je postalo rak rana. Prosila bi občinske službe, če lahko razmislijo oz. naredijo 

načrt po primerih dobrih praks drugih občin. Parkirišča spodaj zasedajo/zasedamo  javni uslužbenci 

in potem CPB ni dovolj ob ponedeljkih, sredah in petkih, da bi vsi, ki pridejo v javne službe tu pustili 

avto. Morda razmislek o park&drive sistemu. Morda bo garažna hiša pri zdravstvenem domu to 

sprostila. Na nek način moramo najti neko dolgoročnejšo rešitev.  

Odgovor: Občina Brežice je v letu 2017 s pripravo Celostne prometne strategije Občine Brežice 

pristopila na pot trajnostne mobilnosti, ki temelji na okolju prijazni mobilnost in promovira hojo, 

kolesarjenje in javni potniški promet. Zato se Občina Brežice v zadnjih letih trudi vzpostaviti čim več 

potrebne infrastrukture za tovrstno mobilnost (pločniki, kolesarske povezave, izposojevalnice koles, 

mestni potniški promet…), kar se v mestu Brežice kaže v več projektih. Večjih parkirišč ni 

predvidenih, je pa vsekakor smiselno razmisliti o park&drive sistemu na obrobju mesta z navezavo 

na mestni potniški promet. 

Pripravila: Teja Leben, višja svetovalka 
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Pobuda Mirana Omerzela, glede javne razsvetljave na avtobusnih postaji v Dednji vasi: 

V preteklosti sem že dal pobudo, da se na avtobusni postaji v Dednji vasi postavi javno razsvetljavo . 

Glede na to, da ni elektrike na tej postaji sem predlagal, da se postavi razsvetljava, ki ima 

fotovoltaični kolektor za električno energijo in zagotavlja to razsvetljavo. Ob tej postaji čakajo otroci 

na avtobus. Takšna postaja je tudi ob cesti proti Globokem v Blatnem. Predlagam, da se postavi 

tako razsvetljavo predvsem na postajališčih, ki so ob prometnih cestah. Zanima me kako je s tem. 

Rečeno je bilo, da občina tudi testira takšne zadeve. Ne vem sicer kam ste to postavili. Predlagam 

pa, da v kolikor boste to testirali oz. se to testira, da bi to postavili na postaje, ki sem jih predlagal.   

Odgovor:  Ogledali si bomo obstoječa avtobusna postajališča na omenjeni relaciji in preverili 

možnost postavitve solarnih svetilk. V kolikor so lokacije primerne bomo zadevo realizirali do 

začetka šolskega leta. 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka

David Flajnik  Ivan Molan  

Vodja Oddelka za      Župan občine Brežice 

za komunalno infrastrukturo  

in gospodarske javne službe  
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Številka: 06136-1/2022 – 11- SPO100  

Datum:   11.4.2022 

Ga. Jožica Sušin, svetnica OS Brežice 

ZADEVA: Pojasnila glede oglaševanje z reklamnimi panoji v Občini Brežice  

Spoštovani!  

V Občini Brežice (in ostalih posavskih občinah) Medobčinski inšpektorat - Skupni prekrškovni 
organ občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, Brežice, Krško, Radeče in Sevnica (v 
nadaljevanju MI-SPO) izvaja nadzore na področju oglaševanja, vendar praviloma na javnih 
površinah v lasti Občine Brežice ter pri kršenju z oglaševalskimi objekti na področju cestno 
prometnih predpisov v območju občinskih cest. Teh kršitev je bilo ob začetku delovanja MI-SPO 
več, v zadnjih letih pa se pojavijo le izjemoma. 

Problem v občinah predstavlja oglaševanje na zasebnih parcelah in parcelah v lasti Republike 
Slovenije ter ob državnih cestah, kjer MI-SPO nima jasne pristojnosti. Problematika oglaševanje 
ni samo problem Občine Brežice, enak problem je v ostalem delu Posavja in tudi ostalih 
občinah v RS. To je posledica dejstva, da ni bilo ustrezne zakonske podlage za izvajanje teh 
nadzorov, saj so sodišča (do Ustavnega sodišča) ugotovila, da občinski odloki ne morejo 
posegati v ustavne pravice posameznika, kamor sodi tudi zasebna lastnina in iz nje izhajajoče 
pravice, če ni to zakonsko urejeno. Sodb s tega področja je veliko na spletu in si jih je možno 
ogledati. Posamezni poskusi urejanja področja oglaševanja v inšpekcijskih postopkih so se tako 
končali v škodo nadzornih organov, ki so pričeli s postopki in hkrati nastali veliki stroški, ki so jih 
morali kriti ti inšpekcijski organi.  

Koncem preteklega leta je bil spremenjen Zakon o urejanju prostora (ZUreP-3), Ur. l. RS, št. 
199/2021), v katerem so bile sprejete osnove za urejanje prostora, kamor sodi tudi oglaševanje 
(v 132. členu navedenega zakona). Preko Skupnosti občin Slovenije (SOS) potekajo aktivnosti 
za pripravo osnov za občinske odloke s področja urejanja prostora, kjer sodeluje tudi Občina 
Brežice. Po pridobljenih informacijah predstavlja največji problem uskladitev takšnega odloka z 
ostalo zakonodajo  v RS, vendar upamo, da s to zakonodajo možno odpraviti tudi marsikatero 
drugo neurejeno situacijo na mnogih območjih. 

Za dodatna pojasnila smo na voljo. 

Lep pozdrav 

                     Martin Cerjak  
          Vodja – inšpektor svetnik 
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